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Írásbeli választ igénylő kérdés !

dr . Kövér László
az Országgyű lés elnöke részére

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésről szóló 2012 . évi XXXVI .
törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló 10/2014 . (II . 24 . )
OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani dr. Simicskó István honvédelmi
miniszterhez

„A Kormány már a szükségállapot bevezetésére készül?”

címmel, amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A sajtó arról számolt be, hogy a Magyar Honvédség a napokban tömegesen vett nyilvántartásba civi l
gépjárműveket egy esetleges későbbi, honvédelmi célú igénybevétel biztosítására, valamint
tulajdonosaikat rendszeres adatszolgáltatásra kötelezte . Ezeket a sajtóértesüléseket a Honvédelmi é s
rendészeti bizottság alelnökeként hozzám érkezett állampolgári jelzések is meger ősítik .

Kétségtelen, hogy erre az eljárásra a honvédelmi tárgyú törvények jogalapot biztosítanak a Magya r
Honvédség számára . Ugyanakkor a jelenlegi a nyilvántartásba vétel id őzítése és az érintettek
érzékelhetően nagy száma több mint aggasztó .

Ezek alapján kérem az alábbi két kérdésre válaszoljon egyértelm űen :
1. Milyen megfontolás alapján kezdte meg a Magyar Honvédség éppen most gépjárművek

tömegeinek nyilvántartásba vételét ?
2. Van-e a Kormány birtokában olyan információ, ami szükségállapot bevezetésének

szükségességét valószínűsíti, és ez alapján készül-e a Honvédelmi Minisztérium arra, hogy a
közeljövőben szükségállapot bevezetésére kerül sor?

Budapest, 2016 . március 2.

dr. Harag Tamás
országgyű lési képviselő
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